
 
Primăria Municipiului Giurgiu este operator de date cu caracter personal 

DIRECȚIA JURIDICĂ ȘI ADMINISTRAȚIE LOCALĂ,                     Nr. 79775 /07.09.2023 
COMPARTIMENTUL ADMINISTRAŢIE LOCALĂ ŞI 
RELAŢIA CU CONSILIUL LOCAL 

                                                                                                                                                 
                                                                                                                         A V I Z A T: 
                                                        SECRETAR GENERAL, 
 
                                                                                                                LILIANA BĂICEANU 
 
                                                                                                                         
                                                                                             

 
                                            PROCES – VERBAL 

 
 încheiat astăzi  07.09.2023 la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu 

 
 
             Astăzi, 07.09.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, o copie a „Procesului Verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu din data de 31 august 2023”, după aprobarea acestuia în 
ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 07.09.2023, conform art.138, alin.(17) 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 
       Totodată, 1 exemplar a fost înaintat Compartimentului Evidență Electorală și 
Monitorizarea Procedurilor Administrative, în vederea publicării pe pagina de internet a 
Municipiului Giurgiu.  
       Drept pentru care am încheiat prezentul Procesul - Verbal în 2 (două) exemplare. 

 
 
  

CONSILIER, 
 

Ionela Geangu 
                                                                        

 
 

 
 
 
 
 

Primăria Municipiului Giurgiu este Operator de date cu caracter personal în conformitate cu prevederile art.6, lit.„c” și lit.„e”  
ale Regulamentului CE 2016/679 



 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

 

Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Local din 31 august 
2023. 
Prin Dispoziția nr. 686 din 25 AUGUST 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu,Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința ordinară 
pentru data de 31 august 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Bușcu Gheorghe 
3. Costache Robert Andrei 
4. Sîrbu Adelina 
5. Muscalu Ionel 
6. Peptănaru Gigica 
7. Funieru Cătălin 
8. Ioniță Ciprian Liviu 
9. Câinaru Codruț 
10. Ion Marian 
11. Țigănilă George  
12. Andrei Săndel Mihail 
13. Nichita Tereza 
14. Săndulescu Petronela 
15. Gădea Gheorghe 
16. Nicorescu Gelu 
17. Daut Ioan Adrian 
18. Cioacă Ionuț 
19. Măroiu Marian 

 
 

Absenți:  
20. Pană Gheorghe- motivat 
21. Pălălău Gheorghiță- nemotivat 

 



Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bună ziua doamnelor și domnilor. Așadar 
ne întâlnim astăzi pentru ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu , doamna 
Secretar vă rog să ne spuneți dacă avem cvorum? 

DoamnaSecretar General LilianaBăiceanu: Da, domnule președinte, sunt prezenți 19 
consilieri locali, absentează motivat domnul Pană și nemotivat domnul Pălălău. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc! Înainte de toate vă rog să vă 
ridicați, se intonează imnul de stat. 

Se asculta Imnul Național. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc! Supun la vot procesul 

verbal al ședinței  precedente, cine este pentru? În unanimitate acesta a fost aprobat. Am să vă 
supun la vot proiectul ordinii de zi, așa cum a fost el înaintat dumneavoastră, el cuprinde 29 de 
proiecte de hotărâre de Consiliu Local plus încă 2 suplimentare. Dacă înainte de toate, domnul 
primar are ceva de adăugat? 

Domnul primar Adrian Anghelescu: Bună ziua în primul rând cetățenilor orașului Vetovo 
care sunt aici pe un program transfrontalier, la invitația Primăriei Giurgiu și domnului Dimitre 
Nedef, viceprimar al Municipiului Ruse. Cu această ocazie v-aș propune ca numărul 1 al proiectului 
să devină proiectul cu numărul 8, cel cu regiunea Vetovo și numărul 2 să devină, adică tot proiectul 
numărul 2 cel cu incineratorul să fie dezbătut înaintea proiectului numărul 1, pe de altă parte vă 
propun retragerea de pe ordinea de zi a proiectului suplimentar numărul 2 privind dreptul de 
superficie al Societății Liber Trans. Mulțumesc. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Aș vrea să îl prezentăm și pe domnul 
primar al Municipalității Vetovo, domnul Mehmed Mehmed, se află în imediata apropiere a mea. 
Vă supun la vot ordinea de zi  așa cum a fost anunțată, cu modificările în dezbatere așa cum a 
propus domnul primar precum și cu scoaterea de ordinea de zi a proiectului suplimentar numărul 2, 
cine este pentru? Unanimitate. Vă mulțumesc!  Primul proiect de pe ordinea de zi este dezbătut, este 
defapt proiectul numărul 8. 
 
Punctul 8:Proiect de hotărâre nr. 262/23.08.2023 privind încheierea Acordului de parteneriat 
între Municipiul Giurgiu, România şi Municipiului Vetovo, Bulgaria, în scopul depunerii și 
implementării unor proiecte transfrontaliere în cadrul Programului Interreg VI-A România-
Bulgaria. 
 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiilor de specialitate. Avizul 
comisiei Administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Adrian – Ioan: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. Avizul comisiei Buget-finanțe, 

administrarea domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. Avizul comisiei Urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism? 
Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Nu sunt 

discuții pe această temă?  
Domnul consilier Muscalu Ionel: Ba da, sunt discuții dar am așteptat să vorbească... 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog, domnule viceprimar. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Mulțumesc foarte mult. Mă bucur să avem astăzi aici 

alături de noi atât pe domnul primar al Municipalității Vetovo cât și o parte dintre consilierii locali 
care sunt aici în sală, de mult ne doream să reîncepem seria proiectelor cu colegii și prietenii din 



Bulgaria, pe programe transfrontaliere și sunt sigur că și dumnealor de asemenea. Sunt mai multe 
idei de proiecte dar aceasta cred că o să bucure pe toată lumea fiindcă este vorba despre o zonă a 
orașului care multă vreme a fost uitată, lasată cumva în paragină și cred că redarea ei pentru 
populație, pentru parc, este vorba despre lacul acela din spatele, din Parcul Tineretului, de la Steaua 
Dunării, este un lac artificial. De asemenea la Vetovo este un lac care va fi refăcut și care va devenii 
locul de atracție pentru concetățenii lor și pentru noi. Sunt sigur că și domnul primar de la Vetovo 
vrea să ia cuvântul și cu certitudine că vom vota pentru ca să dezvoltăm aceste zone și aceste 
parteneriate în continuare. 
Domnul primar al Municipalității Vetovo, Mehmed Mehmed: Mă bucur foarte tare că astăzi am 
avut cu viceprimarul și cu o parte din consilieri de la Vetovo sunt aici în sala aceasta. Sper că astăzi 
depunem începutul la o colaborare frumoasă cu Primăria Giurgiu pentru că, cum bine știm cu toții 
că fondurile europene ne-au dat o posibilitate nouă reprezentanții comunelor să strângem bani, să 
obținem bani prin care să îmbunătățim viața comunității, a primăriilor care le reprezentăm și 
conducem. Domnul Muscalu a explicat pe scurt care este ideea, proiectul care să dea Dumnezeu să 
se și aprobe, dar dorințele și speranțele domnului primar sunt și în viitor să avem și pe celelalte 
resturi de axe prioritare în programul Interreg România – Bulgaria, să avem și mai multe proiecte. 
Suntem o echipă tânără  dar văd că și echipa domnului primar Anghelescu arată foarte bine, sunt 
oameni profesioniști și pregătiți și eu cred și sunt convins că vom avea proiecte comune și vom avea 
succes în această colaborare. Vă urez succes, văd și am aflat că pe ordinea de zi aveți destul de 
multe puncte importante, o parte din ele sunt legate și cu...neinteligibil..... Vă urez succes și să luați 
cele mai bune decizii. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Așa să ne ajute Dumnezeu. 
Domnul primar al Municipalității Vetovo, Mehmed Mehmed: Salutări și succes nu numai 
locuitorilor din Giurgiu dar și la Ruse. 
Doamna Lili Ganceva: Numai două cuvinte cu permiterea tuturor, mă bucur astăzi să fiu aici 
alături, îmi aduc aminte că în sala aceasta am devenit cetățean de onoare în Giurgiu. Mă bucur 
foarte tare că Primăria Vetovo este una din primăriile membre fondatoare la Euroregiunea Dnubius. 
Noi avem emoții cu punctul care urmează, cu discuțiile care urmează cu incineratorul, de aceea 
suntem cum să spun, îngrijorați, ne interesează și această temă, vă urăm succes. Să îmi permiteți să 
urez și din partea mea succes tuturor, în primul rând cel mai important sănătatea, să ne înțelegem 
așa cum ne înțelegeam până acum. Acum mă opresc. Mulțumesc mult, sănătate, numai bine și 
succes. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc și eu. Nu am prezentat-o pe doamna 
Ganceva pentru că este ca și o gazdă pentru noi. 
Doamna Lili Ganceva: Nu m-am supărat. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Dacă mai sunt alte luări de cuvânt? Nu. Dacă 
nu,supun la vot proiectul de hotărâre de Consiliu Local numărul 8 așa cum a fost el redactat, cine 
este pentru? Mulțumesc, în unanimitate acesta a trecut. 
Se semnează documentele de către domnul primar Adrian Anghelescu și domnul primar Mehmed 
Mehmed. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, continuăm ședința noastră. 
 
Punctul 2. Proiect de hotărâre nr. 178/19.06.2023 privind stabilirea distanțelor minime de 
amplasare a investițiilor cu potențial de poluare accidentală față de aglomerări umane. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiei de specialitate, Urbanism 
şi amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism? 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil dar se introduce și un amendament. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog. 



Domnul consilier Funieru Cătălin: Amendamentul privește modificare articolului numărul 2 
și a articolului numărul 1,în articolul 2 în forma inițială se înțelege orice unitate cu capacitate de 
mică producție comercială și de prestări servicii, discoteci, cluburi de noapte și care prin natura 
activității acestora au creat riscuri pentru sănătatea sau discomfortul pentru populație prin 
producerea de zgomot, praf, fum, gaze toxice sau iritante,precum și celor pentru care este 
obligatorie efectuarea evaluării impactului asupra sănătății populație, conform prevederilor art. 11 
din Ordinul nr. 119 din 04.02.2014 pentru aprobarea normelor de igienă și sănătate publică privind 
mediul de viață al populației, noi o să introducem sintagma ”investiții cu potențial de poluare 
accidental majoră”, se înțelege unități de incinerare  și depozitare deșeuri periculoase , care prin 
natura activității acestora pot crea riscuri pentru sănătate sau discomfort pentru populație prin 
producerea de radiații, gaze toxice sau iritante, pentru că în forma inițială putem să ne referim la 
multe societăți care vor desfășura diferite activități și le încălcăm acest drept prin acel 500 m sau 
1000 m deci direct se va modifica și articolul 1. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Am înțeles, dacă mai sunt alte luări de 
cuvânt?  Dacă mai sunt alte discuții. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Da, dacă nu te superi. Cred că acest punct este chiar poate 
cel mai important astăzi pe ordinea de zi și pe care prin prezența lor aici și a viceprimarului din 
Ruse și ai altor reprezentanți ai societății civile, trebuie să o privim cu mare seriozitate, am 
certitudinea că toți vom vota pentru acest lucru și cu gândul că nu va apărea un incinerator aici la 
Giurgiu pentru că nu ne dorim acest lucru, nu ne dorim creăm problem naționale, nici 
internaționale, nici de sănătate nimănui, ne dorim să avem o viață normală, ne dorim să avem 
societăți care să ducă profit și bani pentru comunitatea noastră, ne dorim să avem multe astfel de 
societăți dar nu cele care ne pot îmbolnavii, nu cele care ne pot afecta sănătatea locuitorilor. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, am considerat că tăcerea este 
cel mai bun răspuns și credeam că toată lumea este de acord, fără să mai comentăm acest subiect, îl 
rog și pe domnul primar să intervină. 

Domnul primar Adrian Anghelescu: Cu îngăduința dumneavoastră, tocmai am primit o 
scrisoare, a domnului Pencho Milkov, adresată domnului  Mircea Fechet, Ministrul Mediului 
Apelor și Pădurilor, Ministerul Mediului, Apelor șo Pădurilor București – România, subiect, 
construcția halei bazine beton,platforme de beton, ce nu este important, o să trecem, SC Friendly 
Waste SRL, dragă domnule Fechet, în legătură cu scrisoarea primită în biroul Municipalității din 
Ruse din 16.08.2023 pentru a accesa documentația din cadrul proiectului construcția halei, bazin de 
drenaj beton, platformelor de beton, garduri, sistemul de iluminat, execuția forajului și a alimentării 
cu apă, canalizare interioară, amplasarea unei stații de tratare a apei pre deșeuri, plasarea unui 
incinerator de deșeuri spitalicești cu instalații adiacente cu SC FRIENDULY WASTE SRL, biroul 
Municipalității din Ruse a primit 32 de avize negative de la cetățeni și asociațiile care își exprimă 
dezacordul cu privire la acest proiect. Acestea au fost primite până în 25.08.2023 până la ora 16:00, 
în același timp administratorul Liliana Bokurova a oferit de asemenea o petiție negativă primită de 
la 1692 de cetățeni ai orașului Ruse, toate sunt în mod clar împotriva construirii unui incinerator pe 
teritoriul orașului Giurgiu. Vă rog să luați în considerare nemulțumirea civilă și negarea de către 
toată lumea a proiectului de mai sus  care țintește să notifice autorităție și instituțiile din România și 
Ministerul Mediului și Apelor pentru a proteja sănătatea și viața rezidenților din Ruse prin toate 
măsurile adecvate prevăzute de lege și de datele internaționale. Municipalitatea  din Ruse vă va 
informa în timp util atunci când se primesc avize suplimentare cu privire la proiectul ”Construcția 
halei….” și toate cele. Cu stima, Pencho Milkov. Mă scuzați că de multe ori am greșit anumite 
cuvinte, nu este tradus conform, a fost tradusă acum o jumătate de oră iar domnul viceprimar a ținut 
neaapărat să ia partela această ședință. Pe scurt, vă reamintesc ce s-a întâmplat, îmi atrage atenția că 
această adresă a fost trimisă pe 29.08.2023. Ce s-a întâmplat? Această societate a cerut un certificat 



de urbanism la Primăria Giurgiu, prin certificatul de urbanism s-au cerut toate avizele posibile și 
imposibile, în mod legal, pe care trebuia să le îndeplineasca și să le aducă pentru a obține autorizația 
de construire. La acea dată fără să existe un studiu de impact, Direcția Sanitară, de Sănătate Publică, 
mă scuzați, a dat aviz favorabil, de aici toate celelalte instituții avizatoare au dat avize favorabile. 
La un moment dat a apărut și studiul de impact, din punctul meu de vedere studiul de impact trebuia 
să aibă loc inainte ca DSP-ul să avizeze favorabil sau nu. Bun, nimeni nu a mai vrut să retragă 
avizele respective, noi știam că prin natura fostei legi care a fost înlocuită, amendată, acolo se 
prevedea o rază de protecție de 500 m până la terenurile private sau construcții sau clădiri. Pe un 
segment radial nu exista acea rază de protecție de 500 m ci doar de 460 m. Pe de altă parte exista 
sau nu avizul patronatului de la Zirom dar când au auzit salariații de acolo, prin Sindicat, prin 
liderul Sindicatului s-au opus vehement. Nu numai ei s-au opus ci întreaga zonă de acolo, întreg 
cartierul de pe Șoseaua Sloboziei prin diverse acțiuni, petiții, mi-au atras atenția. Noi am luat 
legătura și cu partea bulgară, punând în pericol transfrontalier și Bulgaria, numai că Ministerul 
Mediului prin reprentanții săi prin Agenția Pentru Protecția Mediului și nu numai ne-au spus că au 
făcut toate diligențele conform normativelor internaționale de a informa Bulgaria iar dacă Bulgaria 
nu a răspuns timp de 14 zile s-a trecut la acordul tacit și atunci stătea liniștit fiindcă aveam acea rază 
radial care nu era egală cu 500 m ci mai mică și egală cu 460 m. Numai că legislația prin Ministerul 
Sănătății și Ministerul Mediului cu o săptămână înainte sau 10 zile  înainte de a fi demis sau retras 
din funcție fostul ministru a schimbat și a modificat defapt legislația și a înlocuit raza de protecție 
de 500 m  cu un singur termen, de vecinătate. Acum dumneavoastră sunteți astăzi aici pentru a 
definii ce înseamnă pentru cetățenii orașului Giurgiu vecintătate și ca temei și ca fundamentare m-
am orientat pe legislația în domeniu privind deșeurile, periculoare și nepericuloase și dacă la 
deșeurile nepericuloase, gropile de gunoi din afara localității, repet, nepericuloase se prevede o rază 
de protecție de 1000 m atunci consider chiar dacă este  vorba de deșeuri periculoase că trebuie să 
luăm atitudine și să venim în ajutorul cetățenilor giurgiuveni care se opun acestui incinerator și nu 
numai ci a întregii comunități și să definim în spiritul sănptății publice o rază de protecție ca fiind 
egală cu minim 1000 m  așa cum sunt și la gropile de gunoi cu deșeuri nepericuloase. Vă 
mulțumesc! 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc și eu, dacă mai sunt alte luări 
de cuvânt, doamna consilier Săndulescu. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela: Mulțumesc frumos, domnule președinte. Este 
inutil să spun că toată lumea este împotriva efectuării acestui incinerator doar că eu am suprinsă de 
faptul că legiuitorul a scos din lege aceste distanțe, dând cumva posibilitatea, aceasta firmă obținând 
toate avizele necesare și cumva toată responsabilitatea pentru aceste distanțe revenind asupra 
umerilor noștri. Părerea mea este ca acum să rugăm parlamentarii noștrii având în vedere că sunt în 
Giurgiu și trăiesc în Giurgiu și mă rog, sunt giurgiuveni și ne reprezintă și ar trebuii să ne reprezinte 
interesele, cred că ar trebui să repună pe masa parlamentului din nou un proiect de lege care să facă 
să delimiteze cumva acele distanțe. Vă spun și de ce, pentru că în proiectul pe care îl avem la mapă 
la un moment dat zice, în temeiul dispozițiilor articolului 129, alineatul 14 ori dacă ne uitam la 
alineatul 14 al acestui articol spune clar, Consiliul Local îndeplinește  orice alte atribuțiuni în toate 
domeniile de interes local cu excepția celor date în mod expres în competența altor autorități 
publice precum și orice alte atribuțiuni stabilite prin lege ori așa cum spunea si domnul primar,  
întradevăr autoritatea publică este DSP-ul ori DSP-ul merge după aceste ordine ale Ministerului, 
da?  

Domnul primar Adrian Anghelescu: Ministerul Sănătății. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela: Ale ministrului Sănătății care întradevăr a fost 

Ordinul 119 din 04 februarie după care vine cu Ordinul Ministrului Sănătății 1524 din 2019 unde 
spune că scoate aceste distanțe și exact cum spunea trebuie să facă evaluarea impactului asupra 



sănătății populației. Întrebarea mea este acum , vă spun și repet, este normal, sunt împtrivă chiar și 
eu am semnat acea petiție, aș vrea totuși să se ia în considerare și să se ajungă din nou să se dea o 
lege pentru aceste distanțe pentru că vedeți dumnevoastră acest Ordin al Ministerului au făcut în așa 
fel încât să înlocuiască acea hotărâre referitoare la distanțele prevăzute inițial. Deci rugămintea mea 
este să facem chiar noi interpelări la parlamentarii noștrii și întradevăr să ia și dumnealor atitudine. 
Vă mulțumesc frumos. 

Domnul primar Adrian Anghelescu: Sunt sigur că acest lucru va avea loc, suntem inițiatori. 
Să dea Dumnezeu să nu fie înlocuit termenul de vecinătate cu 100 m. de accea vă chem alături de 
mine să stabilim ceva ce în mod eronat după părerea mea, opinia mea personală fiindcă eu nu am 
văzut nicăieri în Europa ca o lege de protecție a sănătății publice, de protecția mediului să devină 
mai permisivă decât era anterior. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, domnul Măroiu. 
Domnul consilier Marian Măroiu: Dacă tot luăm, hotărâm acest lucru astăzi cu delimitarea 

distanței pe care pot fi construite astfel de obiective, de ce nu interzicem definitiv? Dacă oricum nu, 
ceea ce, cum nu avem cum? Putem să le interzicem pe raza administrativă a Municipiului Giurgiu 
sau putem să introducem 1000 m până la suprafața administrativă. 

Domnul primar Adrian Anghelescu: Da dar și un raționament de restrângere să zicem, până 
la reducția completă, dacă orice localitate ar interzice? Nu ar mai exista incineratoare.Deci noi nu 
suntem practice specialiști să determinăm noi foarte clar dar dacă DSP-ul a dat în baza fostei legi pe 
500 de m, un aviz favorabil iar ulterior noua administrație contestă avizul inițial al DSP-ului și aici 
este doamna Ioana de la Agenția Pentru Protecția Mediului avea dreptate spunându-le celor de la 
DSP din actuala conducere să conteste în instanță primul aviz de unde s-a plecat eronat, al DSP-
ului, dar noi nu facem aici decât să fundamentăm legal și să, repet, dacă avem o rază definită de 
1000 m la deșeurile nepericuloase, mi se pare de bun simț să introducem măcar această rază de 
protecție și la deșeuri periculoase. Dumneavoastră aveți dreptate, domnule Măroiu, doamna 
Săndulescu aveți dreptate, vom adresa dacă sunteți de acord, parlamentarilor noștri de Giurgiu să 
susțină modificarea și înlocuirea termenului de vecinătate care lasă loc de ambiguități. Mulțumesc. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc și eu. Mai sunt alte luări de 
cuvânt? Având în vedere situația am să permit să ia cuvântul și invitatul.  

Invitat Ciprian Alexandru: Bună ziua, sunt Ciprian Alexandru, inițiatorul petiției pentru 
stoparea incineratorului din Giurgiu și înainte să fac această petiție, problema sunt documentele care 
sunt în spatele acestui proiect dar voiam să încep defapt, să vă felicit pe toți consilierii din sală că 
sunteți acord cu stoparea acestui proiect și totodată să vă trag un semnal de alarmă pentru că mie mi 
se pare că interesele cu acest proiect except Giurgiu, faceți foarte bine ceea ce faceți prin încercarea 
de îngrădire sau de definire a distanței față de zonele locuite dar dat fiind faptul că Ordinul 
Ministrului Sănătății a fost modificat în aprilie 2023, aceasta mi se pare că a fost servită pentru 
investitorul nostru, adică i s-a făcut loc în lege. Dacă până atunci erau 500 m și nu se încadra, mi se 
pare că din aprilie 2023 chiar asta au vrut, să i se facă loc în lege. Eu cred că nu este de ajuns, 
parlamentarii de Giurgiu probabil că sunt toți de acord cu dumneavoastră și cu noi cetățenii și 
probabil vor face presiuni dar cred că se poate face mult mai simplu, este un Ordin al Ministerului 
Sănătății care nu trebuie să treacă prin Parlament, trebuie vorbit la Ministerul Sănătății să modifice 
Ordinul respectiv pentru că ce au făcut prin Ordinul acela, au scos distanța de 500 m  și au băgat un 
aviz sau un studio de impact pe care îl face o firmă care poate să fie la Sighetul Marmației iar firma 
respectivă va da ok-ul să ne bage un incinerator în Municipiu. Nu este corect și în general nu este de 
bun simț. Deci, sfatul meu ca cetățean care nici măcar nu sunt din Giurgiu, sunt din nordul județului 
dar am încercat, chiar vin mâine la protest la ora 14:00 este ca mergeți la ușa Ministerului Sănătății 
să modifice blestematul acesta de ordin. Vă mulțumesc.  



Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc,mai sunt alte luări de 
cuvânt? Nu? În cazul acesta vă propun să trecem la vot, cine este pentru proiectul de hotărâre în 
forma lui inițială? Nimeni. Cine este împotrivă? Se abține cineva? Doamna secretar proiectul nu a 
trecut în forma lui inițială, supun acum la vot proiectul cu amendamentul propus de colegul 
nostrum, domnul consilier Funier, cine este pentru de această dată? În unanimitate proiectul a trecut 
cu amendamentul propus de către domnul consilier Funieru. Vă mulțumesc. Vă propun o scurtă 
pauză pentru că invitații noștrii din Bulgaria  se retrag ân acest moment, revenim în aproximativ 2, 
3 minute. Cu scuze pentru întârziere dar ospitalitatea românească a fost prezentă și de această dată 
și nu i-am putut lăsa pur și simplu să plece invitații noștrii, oaspeții noștrii, de aceea am întârziat 
puțin, vă mulțumesc pentru înțelegere. Continuăm ședința noastră cu primul proiect stipulate inițial 
pe ordinea de zi. 

Punctul 1.Proiect de hotărâre nr. 177/15.06.2023 privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Muncipiului Giurgiu nr. 89/31.03.2021 privind prelungirea termenului de valabilitate 
a Planului Urbanistic General al Municipiului Giurgiu în vederea actualizării, beneficiar 
Municipiul Giurgiu, modificată prin Hotărârea Consiliului Local al Muncipiului Giurgiu 
nr.270/26.08.2021. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, Avizul 
comisiei Administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Adrian – Ioan: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Urbanism şi amenajarea 

teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism? 
Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Dacă sunt discuții? Vă rog, domnule 

consilier. 
Domnul consilier Funieru Cătălin: La comisia de urbanism colegii mei și cu domnul 

arhitect șef am avut vreo 40 de minute așa discuții privind această prelungire a termenului și am 
ajuns la concluzia că fără să prelungim termenul nu se va emite nicio autorizație în Giurgiu, noi 
suntem de acord cu tot ceea ce a făcut dânsul dar în același timp a promis că într-o lună așa vom 
iniția proiect de hotărâre aici în Consiliul Local care să ajute giurgiuvenii în ceea ce înseamnă în 
ceea ce privește construcția de case dar pentru că în acel regulament sunt multe restricții în ceea ce 
privește retragerile și multe cu care și dânsul a fost de acord că unele, hai să nu le zic că sunt 
aberante dar îngrădesc dreptul de aconstruii al fiecărui cetățean al acestui oraș. Cu această inițiativă 
vom ajuta cetățenii să construiască cât mai mult. 

Domnul consilier Marian Măroiu: În baza la ce?  
Domnul consilier Funieru Cătălin: Este sub forma Codului Civil. 
Doamna șef de birou Emilia Ionescu: Se poate prelungii, o singură dată nu mai mult de 10 

ani, conform legii. 
Domnul consilier Marian Măroiu: Am înțeles dar dumneavoastră ați spus că o să se 

îndulească modalitatea de…. 
Doamna șef de birou Emilia Ionescu: Da, este deja în procedura de dezbatere publică, o 

completare a regulamentului pe parte de urbanism  cu privire la retragerile laterale, la asta cred că 
vă refereați și retragerile din spate cu privire la funcționarea în conformitate cu Codul Civil, adică 
0.60. Acum avem 3,5 m conform regulamentului local de urbanism și construirea în regim.... 

Domnul consilier Marian Măroiu: Păi și regulamentul acesta se face împotriva legii? De ce 
până acum…? 

Doamna șef de birou Emilia Ionescu: Vă referiți la completare, nu?  
Domnul consilier Marian Măroiu: La completare, da. 



Doamna șef de birou Emilia Ionescu: Au fost discuții la Ministerul Dezvoltării și din ce am 
înțeles de la domnul arhitect avem nevoie de această hotărâre de Consiliu Local pentru a putea 
merge mai departe cu această completare. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, domnule primar aveți ceva de 
adăugat? Nu. Dacă mai sunt alte luări de cuvânt, dacă nu vă propun să votăm proiectul de hotărâre 
așa cum a fost el redactat. Cine este pentru? Constat că  votul este unanim pentru.El a fost adoptat. 
Mergem mai departe. S-a întâmplat ceva? Bun. 

Punctul 3. Proiect de hotărâre nr. 224/19.07.2023 privind modificarea tarifelor pentru 
serviciile publice cultural - artistice, educative și de agrement prestate și a taxelor pentru 
inchirierea de spații și a unor bunuri de către Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu: 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, Avizul 
comisiei de Administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Adrian – Ioan: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Buget-finanțe, 

administrarea domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Învăţământ, sănătate, 

social–culturale, sportive, culte şi familie? 
Domnul Gădea Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Dacă nu, 

cine este pentru? Mulțumesc. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut în 
unanimitate. 

Punctul 4.Proiect de hotărâre nr. 225/19.07.2023 privind aprobarea Regulamentului privind 
activitatea de turism realizată cu nava de pasageri „VALAHIA”, a normelor privind 
desfășurarea curselor de agrement și a taxelor pe categorii de prestații. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Administrație publică 
locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Adrian – Ioan: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog, 

domnule consilier. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Vă mulțumesc foarte mult. La ședința extraordinară de 

săptămâna trecută nu au mai fost discuții libere. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu prevede regulamentul. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Știu. Două hotărâri de consiliu, dacă și am văzut și 

aceasta și acum pot să revin. Dumneavoastră ne-ați spus că acea ședință extraordinară a fost pentru 
Dunărea Giurgiu, a primit o sponsorizare și după aceea cumva… 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Da, este foarte adevărat. Acela era motivul 
pentru care se impunea urgența. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Ok dar eu cred că, adică când propuneți acea hotărâre de 
Consiliu mai trebuie spus prin acea hotărâre de Consiliu….neinteligibil…am aprobat cumva 700 de 
milioane, 70.000 de ron pentru asigurarea celor două vase, tot în acea hotărâre de Consiliu. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Da. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Mi se pare că s-a trecut mult prea repede. Sunt de acord 

cu chiria și trebuie făcut cu ele ceva, asta este clar și atunci mă uit la devizele întocmite pentru 
tarifele de utilizare la pasageri, la sfîrșitul acestui deviz spune că aceste cheltuieli pentru o oră sunt 
de 545 lei și foarte simplu, numărul total de personae sunt 18 ori 30 lei, ca să poată să circule, ceea 



ce însemnă 540 lei deci ceva este în neregulă pentru că tariful este de 545 lei și noi închiriem cu 18 
persoane cu 540 lei, deci ceva este în neregulă. Același lucru se mai întâmplă și la cursele 
personalizate unde tariful este 520 lei după care cheltuielile totale sunt de 1120 lei, 520 lei ori 2 ore 
sunt 1040 lei, adică vom face aceste curse în pierdere. De fiecare dată am ridicat această problemă 
cu devizele întocmite, ceva este în neregulă, noi aici votăm ca Primăria să piardă niște bani. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Numai un moment, vă rog să îi permiteți și 
domnului director Ionescu să ne aducă argument, 

Domnul director Dragoș Ionescu: Argumentele sunt simple, adică…. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Numai un moment, plecați de la numărul de pasageri, 

vă rog frumos. Care este capacitate?  
Domnul director Dragoș Ionescu: 28.  
Domnul primar Anghelescu Adrian: 28. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Sunt de acord. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu 18. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Da dar el aici spune că poate pleca cu un număr minim 

de personae, 18.  
Domnul primar Anghelescu Adrian: Acesta este minimul. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Da, dar dacă el pleacă cu 18 persoane noi pierdem 5 lei. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Corect și vei face un mod de rezervare ca să suplinești 

practice pierderile pe care le ai fiidcă, ați auzit de subvenție la transportul public?  
Domnul consilier Câinaru Codruț: Noi dacă votăm așa el va pleca tot timpul cu 18 persoane 

și se pierd bani. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Perfect. Și dacă avem, domnul director, care ar fi 

numărul minim de persoane pe tarifele calculate de dumneavoastră ca să fie profit 0?  
Domnul director Dragoș Ionescu: Ascultați-mă, încă odată, cu toată stima pentru 

dumneavoastră eu încă nu înțeleg cum ați calculat și am ieșit cu 5 lei pe pierdere?  
Domnul consilier Câinaru Codruț: Eu nu am calculat nimic, dumneavoastră ați calculat. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Dumneavoastră sunteți pe mai multă pierdere deocamdată, 

dumneavoastră este foarte important să îi dați drumu ca să treceți pe profit. 
Domnul director Dragoș Ionescu: Ba mai mult, dacă vreți să vă atrag atenția la un aspect pe 

care nu îl avem pus aici este cel al carburantului,noi am luat alt preț, la momentul la care acesta a 
fost pus pe ordinea de zi prețul carburantului era altul. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Acesta era al doilea punct care vreau să…. 
Domnul director Dragoș Ionescu: Noi nu putem face pentru că eu nu am de unde să știu 

exact cați pasageri vor venii, câte, poate voi face mai multe pe oră, poate nu fac, eu știu 150 de 
curse pe lună, poate vor fi solicitări. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Dacă faci 150 de curse, pierdem, toate vor fi în pierdere, 
eu asta vreau să vă explic. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Poate va fi și vice versa, dacă faci în câștig, toate vor fi 
în câștig. Trebuia stabilit un număr minim de pasageri astfel încât să-și acopere cheltuielile. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Dar dacă ați zis minim 18 persoane el poate să plece 
oricând cu 18 persoane? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Este adevărat.Deci întrebarea succintă a domnului 
consilier este că dacă se pleacă cu 18 persoane într-o ipoteză că aveți mereu un număr de 18 – 19 
persoane vă acoperiți cheltuielile? Își acoperă cheltuielile. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Carburantul este luat în considerare 6,71. 
Domnul director Dragoș Ionescu: Asta așa este. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Nu mai este valabil. Este 7, 7 jumate. 



Domnul primar Anghelescu Adrian: O să facem un amendament atunci când se va permite pentru 
majorare. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Eu asta spun, nu este ok. O să fie o pierdere pentru Primăria 
Giurgiu. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bun, bun, vă mulțumesc. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Vreți să mai puneți odată întrebările concis?  
Domnul consilier Câinaru Codruț: Dacă o să meargă cu 18… 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnule director puteți să spuneți la 18 pasageri ce se 

întâmplă? 
Domnul director Dragoș Ionescu: La 18 pasageri efectiv ne acoperim cheltuielile. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă mai sunt alte luări de 

cuvânt? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Deci uitați un calcul, la 18,3 se acoperă toate cheltuielile, 
deci pentru 0,3 nu se acoperă. Vreți să calculați așa și pentru transportul public de pasageri, de 
călători în oraș? Ca să vedeți cam cât ar trebui să fie biletul ca să ieșim pe profit? 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Nu este un alt tarif pentru copii. Din punctul meu de vedere 
pentru copii trebuia făcut un alt tarif dar…. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog domnule viceprimar. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Mulțumesc. 30 de lei cred că este o sumă ok pentru un bilet pe 
Dunăre, să te plimbi cu vaporașul pe Dunăre, important este să te plimbi cu vaporașul pentru că 
vaporașul așteaptă de multă vreme să plimbe oameni pe Dunăre și noi așteptăm la fel să pornim 
odată și cred că în sfârși trebuie să-l felicităm pe domnul director pentru că a reușit să angajeze un 
căpitan care să-și asume această responsabilitate fiindcă nu a fost nici problema primăriei, nici 
problema primarului, nici problema Consiliului Local, a fost problema pieței muncii. Astăzi pe piața 
această a marinei fluvial Giurgiu nu mai reprezintă un punct important iar pentru cei care vor salarii 
serioase nu vin la Giurgiu, se duc în străinătate și câștigă acolo foarte mulți bani, de aceea felicitări 
domnule director. Sper să nu vadă această luare de poziție și să rămână în continuare acolo.  
Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic că până îi dăm drumul omul o să facă experiență pentru 
că nu are decât 27 de ani și o să plece în altă parte.  
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă mai sunt alte luări de 
cuvânt? 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Nu contest activitatea domnului director, spun doar că 
realizăm o pierdere a primăriei Giurgiu. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Acum nu poate să fie plin mereu, este portul plin de turiști…. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Domnul consilier aveți o propunere concretă, un 
amendament sau ceva? Sau este doar o discuție? 
Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic că plin pe plin. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Și eu zic la fel, să stăm liniștiți. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Dacă nu aveți un amendament atunci vă propun 
să votăm acest proiect de hotărâre. Vă rog. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Numărul minim de persoane trebuie modificat.  
Domnul consilier Muscalu Ionel:  Cât? 
Domnul consilier Câinaru Codruț:  Minim 20 de persoane pentru că acestea sunt consturile. 
Domnul consilier Muscalu Ionel:  Cred că nu este nicio problemă, haideți să votăm cu minim 20, 
chiar nu cred că este o problemă, va fi plin. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Deci să înțeleg că este un amendament al 
dumneavoastră. 
Domnul consilier Câinaru Codruț:   Da, domnule președinte. 



Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. În această situație vă propun să 
votăm proiectul de hotărâre în forma lui inițială, cine este pentru? Nimeni. Înțeleg că toată lumea 
este împotrivă, proiectul nu trece în forma lui inițială. Cu amendamentul propus de domnul Câinaru, 
cine este pentru de această dată? Vă mulțumesc, așadar, doamna secretar vă rog să consemnați 
amendamentul propus de colegul nostru. Mergem mai departe. 

Punctul 5. Proiect de hotărâre nr. 239/07.08.2023 privind aprobarea modificării Hotărârii 
nr.81/30.03.2023 privind aprobarea documentației tehnico-economică (faza DALI) și a 
indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții Renovare energetică a unor 
clădiri rezidențiale multifamiliale din Municipiul Giurgiu. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. Discuții? Dacă nu, supun la vot 

proiectul, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu 
unanimitate de voturi. 

Punctul 6. Proiect de hotărâre nr. 247/18.08.2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice (faza SF) şi a principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul 
„Înființarea a două centre de colectare a deșeurilor prin aport voluntar (CAV) în Municipiul 
Giurgiu”, cod proiect C3I1A0122000095. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. Discuții? Dacă nu, supun la vot 

proiectul, cine este pentru? Unanimitate. Vă mulțumesc, continuăm. 

Punctul 7. Proiect de hotărâre nr. 261/23.08.2023 privind aprobarea valorii actualizate a 
proiectului cu titlul „Standard de viață mai bun pentru locuitorii din teritoriul SDL Giurgiu”, 
cod SMIS 137490. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil cu mențiunea că domnul consilier Cioacă 

Ionuț nu a participat la vot.  
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc. Discuții? Vă rog. 
Domnul consilier Cioacă Ionuț: Am o mențiune, nu particip la vot. 



        Domnul președinte de ședință Damian Marian: Să se consemneze lucrul acesta. Supun la 
vor proiectul de hotărâre, cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Nu. Proiectul a trecut cu 
unanimitate de voturi. 

Punctul 9. Proiect de hotărâre nr. 243/10.08.2023 privind prelungirea Contractului de 
delegare a gestiunii serviciului de transport public local de persoane în Municipiul Giurgiu 
nr.21667/05.06.2015, încheiat cu S.C. Liber Trans Com S.R.L.. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog domnule consilier Măroiu. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Am și eu o singură întrebare, cu autobuzele noastre ce se 

mai întâmplă, cât mai trebuie să crească iarba ca să-i dăm drumul la activitate pentru că noi tot 
prelungim și am văzut că nu prea sunt condiții de amplasare a noii stații de încărcare pentru cele 13 
autobuze și nu cred că în această toamnă vom reuși probabil să-i dăm drumul? Ce facem în 
continuare?  

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Domnul primar, vă rog. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: După cum bine știți nu am găsit un alt loc mai bun de 

depozitare a acestor autobuze pentru că nu au nici măcar normativele de a construii acea stație de 
incărcare, ISCIR-ul nu ne-a permis si foarte bine a făcut, nici măcar să folosim temporar o stație 
mobilă, dacă aveți un alt loc unde propuneți să depozităm aceste autobuze până va fi gata prin 
construcția Strabagului a acestei stații, chiar sunt de acord cu propunerea. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, apropos de Strabag, am văzut…. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu vreți să vorbim la diverse? 
Domnul consilier Măroiu Marian: Este legat de acest punct, la TRACUM este depozitată o 

cantitate extraordinar de mare de piatră, pentru probabil, ne plătește ceva STRABAGUL pentru 
acest lucru?  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Amplasamentul este deja dat către ei prin ordinal de 
începere al lucrărilor, am fost de acord ca să putem să facem și noi o economie de cheltuială prin 
propria stație de concasare să facă acest procedeu, acolo, în curtea TRACUM ca să vină în ajutorul 
investiției de pe șoseaua Gloriei și strada Gloriei până la Giurgiu Nord. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Da dar nu o să ne întârzie cu investiția noastră? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Din contră, este mult mai ușor și pentru ei și pentru noi 

ca să respectăm termenul final de 31.12.2023, din păcate România este în urmă cu plata facturilor 
către constructori în toată țara la nivelul lunii aprilie, este normal să fiți și dumneavoastră informați 
că probabil parcă tărăgănează anumite lucruri. Acesta este principalul motiv, nu se întâmplă doar în 
Giurgiu, se întâmplă la nivel național. Avem promisiuni că se va debloca această situație după 15 
septembrie, mi-ar fi plăcut, dar după toată tragedia care s-a întâmplat, referitor la Crevedia, mă 
aștept ca prețul GPL-ului să se majoreze, nu știu cu cât și Doamne ferește să fim în impostaza de a 
folosii niște autobuze cu gaz comprimat natural care vor fi mai scumpe de utilizat decât cele pe 
motorină. Domnul director de la TRACUM dacă mai aveți ceva de adăugat?  



Domnul inginer șef TRACUM: În acest moment, nu, ați atins toate punctele, noi suntem 
pregătiți pentru a demara activitate. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Ați fost numit director? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Scuzați-mă, domnul inginer șef. La mai mare.  
Domnul inginer șef TRACUM: Noi suntem gata să demarăm, asteptăm finalizarea stației, 

cum a zis și domnul primar avem informația că legislația se va înăsprii pe viitor. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Vă rog să amintiți când au apărut normativele? 
Domnul inginer șef TRACUM: De 2 luni. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Doar de 2 luni. Până acum 2 luni nu puteam să facem.  
Domnul inginer șef TRACUM: Avem normativele privind stațiile de alimentare dar nu avem 

privind verificarea RAR a acestora autobuze, deci așteptăm modificări și cu cât se întâmplă 
necazuri în România cu atât probabil vom avea și legi mai aspre, până în decembrie 99% mă aștept 
să apară modificări. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: V-aș ruga să completați ceva ce cu ajutorul 
dumneavoastră am aflat, că știți că la un moment dat am spus-o că ar fi fost mai bine să le ne fi 
orientat către autobuze si microbuze electrice. Spune-ți ce se întâmplă în domeniul automobilelor cu 
energie eletrică astăzi când apar normativele și alte norme de utilizare, pe zi ce trece, vă rog frumos. 

Domnul inginer șef TRACUM: Datorită exploatărilor la vremea respectivă aceste autobuze 
electrice erau un pericol….neinteligibil….La noi a apărut o normativă care prevedere în caz de 
incendiu, privind bateriile ca acestea să fie depozitate în containere și sunt vărsate după 24 de h în 
apă, pentru a prevenii orice alt pericol, plecarea lor de pe loc, explozii,etc, deci mai nou au apărut și 
cei care sunt din București au achiziționat 2 containere….neinteligibil….Aceasta este o modificare 
care a apărut anul acesta, adică în caz de incendiu să le scufunzi undeva. Ele sunt niște pericole. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Am atins puțin subiectul pentru că știți că am obținut o 
finanțare pentru cele aproximativ 30 de autobuze și microbuze electrice pentru ADI-ul de transport 
și trebuie să luăm în considerare o discuție adecvată pe noua lege, mai ales la costurile 
suplimentare. 

Domnul inginer șef TRACUM: Aici trebuie să vorbiți și cu cei de la ISU pentru că ei știu 
normativele mult mai bine și vă pot sfătuii efectiv, poate au ei containerele de așa natură… 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul inginer eu cred că dacă tot suntem la Dunăre eu 
zic să construim o rampă și când avem nevoie le aruncăm direct în Dunăre. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mulțumesc frumos, dacă mai sunt alte 
poziții vis a vis de proiectul nostru de hotărâre? Vă rog domnul consilier Câinaru. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: În referatul care stă la baza acestei hotărâri de Consiliu, la 
un moment dat spune așa, prin adresa… 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Numai puțin, vă rog să păstrați liniștea în 
sală să putem să auzim toate luările de cuvânt, va mulțumesc. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Spune așa, Direcția de programe le-a transmis că în acest 
moment au două obțiuni, la data 07.08.2023, direcția de programe europene a transmis că a obținut 
autorizația de construire a autobazei și a stației CNG urmând ca cel târziu până la 18.08.2023 să se 
emită ordinul de începere al execuției lucrării. După care la următoarea a zis așa, tot direcția 
programe spune așa, având în vedere complexitatea stației la data de 08.08.2023 se înainta cererea 
iar la data de 07 aveam deja autorizația emisă. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog doamna director să…. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu este cazul, este bine că am luat-o. 
Doamna director Ianca Meca: Este o neînțelegere din ce raport citiți. Raportul acesta de 

specialitate, referatul are și adresa în spate să mă uit pe ea?   
Domnul consilier Câinaru Codruț: Este ce am primit pe tabletă. 



Doamna șef birou Ionescu Emilia: Da, pentru că a fost o completare doar. Mai trebuia să 
aducă avizul de la mediu și ISU, le-a adus…. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Înțeleg dar pe data de 18 s-a dat începerea execuției 
acestei stații. 

Doamna director Ianca Meca: Da dar a apărut o completare a documentației, prin urmare 
dacă a adus astăzi documentația….. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Și în data de 18 a început execuția, adică s-a dat ordinul 
de începere. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Bun, este lămurit subiectul? Vă mulțumesc. 
Mai sunt alte solicitări de luare de cuvânt? Nu, mulțumesc. Atunci supun la vot proiectul în forma 
lui inițială, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu 
unanimitate de voturi.  

Punctul 10. Proiect de hotărâre nr.251/21.08.2023 privind majorarea capitalului social al 
Societății GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei Servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă sunt discuții? În cazul 

acesta supun la vot proiectul, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 11. Proiect de hotărâre nr.252/21.08.2023 privind aprobarea studiului „Actualizare 
Strategie de Alimentare cu Energie Termică a Municipiului Giurgiu”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă sunt discuții? În cazul 

acesta supun la vot proiectul, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 12. Proiect de hotărâre nr.253/21.08.2023 privind constituirea Structurii Comunitare 
Consultative privind activitatea de prevenire a separării copilului de familie și aprobarea 
Regulamentului de Organizare și Funcționare a acesteia. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 



Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială? 

Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă sunt discuții? Vă rog 

domnule consilier.  
Domnul consilier Gădea Gheorghe: Trebuie să facem propuneri pentru un consilier. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Am înțeles și aveți una? 
Domnul consilier Gădea Gheorghe: Am o propunere, pe doamna consilier Peptănaru. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Este propusă doamna consilier Peptănaru 

Gigica ca să facă parte din această comisie, dacă mai sunt alte propuneri? 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Doamna este de acord? 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog frumos doamna secretar. 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: O să trebuiască să facem vot secret. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Doamna este de acord? Dacă doamna este de acord, atât, la 

ce mai face vot secret? 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Așa cum, în ultimul referat de legalitate primit 

de la prefectură ni s-a comunicat că în cazul în care vom continua să adoptăm hotărâri care necesită 
vot secret cu privire la persoane, cu vot deschis vor fi atacate direct la instanța de contencios fără a 
se mai solicita reanalizarea lor. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: În consecință chiar dacă vom prelungii 
ședința, asta este situația, regulamentul și legile trebuie respectate, vă rog, domnule consilier. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Până pregătesc tot ce trebuie, să trecem mai departe. 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Doamna secretar considerați că putem să 

trecem mai departe și să revenim la acest punct?  
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Cum considerați, da. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Mergem mai departe și vom revenii cu 

acordul dumneavoastră, dacă este cineva împotriva acestei propuneri? Nu. Vom merge mai departe 
și revenim asupra proiectului. 

Punctul 13. Proiect de hotărâre nr. 240/09.08.2023 privind aprobarea dezmembrării unui 
teren aparţinând domeniului privat al Municipiului Giurgiu. 
 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 14. Proiect de hotărâre nr. 242/10.08.2023 privind constatarea dreptului de 
proprietate privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu. 
 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 



Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 15. Proiect de hotărâre nr. 248/21.08.2023 privind darea în folosință gratuită, către 
Federația Română de Arte Marțiale a spațiului din incinta PT 71, Bulevardul București. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, 

administrarea domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Sunteți împotrivă? Vă abțineți? Se abține 
domnul consilier Câinaru Codruț. În situația aceasta proiectul a trecut cu majoritate. 

Punctul 16. Proiect de hotărâre nr. 249/21.08.2023 privind aprobarea predării temporare a 
unui sector de drum de interes local, aflat în domeniul public al Municipiului Giurgiu către 
Județul Giurgiu. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 17. Proiect de hotărâre nr. 250/21.08.2023 privind neexercitarea dreptului de 
preempțiune asupra imobilului situat în strada George Coșbuc, nr. 6, Municipiul Giurgiu. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, 

administrarea domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 18. Proiect de hotărâre nr. 258/22.08.2023 privind aprobarea acordului de cooperare 
între Municipiului Giurgiu și Hightlight Agency S.R.L., în scopul amenajării unor zone de 
picnic și relaxare în Parcul Tineretului. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 



Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 19. Proiect de hotărâre nr. 259/22.08.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul 
public în domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor echipamente care au făcut obiectul 
Serviciului public de alimentare cu energie termică al Municipiului Giurgiu, aflate în 
exploatarea S.C. Uzina Termoelectrica Production Giurgiu S.A., în vederea scoaterii din 
funcțiune, casării și valorificării. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 20. Proiect de hotărâre nr.260/23.08.2023 privind aprobarea Listei de repartizare a 
locuinţelor pentru tineri în regim de închiriere construite prin Agenţia Naţională pentru 
Locuinţe, întocmită în baza Listei de priorităţi finală pentru acordarea locuinţei A.N.L., 
aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 332/27.10.2022. 
 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 21. Proiect de hotărâre nr. 263/23.08.2023 privind aprobarea concesionării prin 
licitație publică a unui teren ce aparține domeniului privat al Municipiului Giurgiu, 
identificat cu număr cadastral 44803, situat în intravilanul Municipiul Giurgiu, adiacent 
Vama Nouă. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 

domeniului public și privat? 
Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei urbanism şi amenajarea 

teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism? 
Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 



Punctul 22. Proiect de hotărâre nr. 264/24.08.2023 privind aprobarea aderării Comunei 
COMANA la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru un 
Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 23. Proiect de hotărâre nr.266/25.08.2023 privind privind aprobarea aderării 
Comunei JOIȚA la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru 
un Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 24. Proiect de hotărâre nr. 267/25.08.2023 privind privind aprobarea aderării 
Comunei GOSTINARI la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient 
pentru un Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 25. Proiect de hotărâre nr.268/25.08.2023 privind aprobarea aderării Comunei 
PRUNDU la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru un Județ 
Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 



Punctul 26. Proiect de hotărâre nr.269/25.08.2023 privind aprobarea aderării Comunei 
IEPUREȘTI la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru un 
Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 27. Proiect de hotărâre nr.265/25.08.2023 privind aprobarea Actului adițional nr.2 la 
Contractul de asociere dintre Judeţul Giurgiu şi celelalte unităţi administrativ-teritoriale ale 
Judeţului Giurgiu, având ca obiect realizarea proiectului de interes comun „Sistem de 
Management Integrat al Deşeurilor Solide în Judeţul Giurgiu”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 28. Proiect de hotărâre nr.270/25.08.2023 privind aprobarea Actelor adiționale nr.10 
și nr.11 la Statutul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient pentru 
un Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 29. Proiect de hotărâre nr.271/25.08.2023 privind aprobarea Documentaţiei de 
atribuire, respectiv: Studiu de oportunitate (Anexa nr.1), Caiet de sarcini (Anexa nr.2) și 
Proiectul Contractului de delegare (Anexa nr.3) a gestiunii serviciului de operare a Centrului 
de Management Integrat al Deșeurilor Frătești, inclusiv a Stației de sortare și a Stației de 
compostare și acordarea mandatului special, reprezentantului Municipiului Giurgiu în 
Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Management Eficient 
pentru un Județ Curat”. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 



Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 
protecţie socială? 

Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții? Dacă nu sunt, cine 

este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 
Mergem mai departe. Să terminăm. Propun să dezbatem și proiectul suplimentar așa cum știți au 
fost două, s-a retras unu. 

Punct suplimentar 01. Proiect de hotărâre nr.273/28.08.2023 privind acordarea unui mandat 
special Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sănătate Asigurată prin Apă Curată” 
pentru exercitarea atribuțiilor privind aprobarea formei revizuite, modificate, actualizate și 
consolidate a Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și 
de canalizare și a Anexelor 1 – 6, parte integrantă a acestuia și împuternicirea domnului 
viceprimar Muscalu Ionel, în calitatea de reprezentant al Municipiului Giurgiu în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Giurgiu, să voteze în favoarea adoptării 
Hotărârii Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Giurgiu, privind aprobarea acestui 
proiect. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul Comisiilor de specialitate, avizul 
comisiei administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

Domnul consilier Daut Ioan – Adrian: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Avizul comisiei servicii publice, muncă şi 

protecţie socială? 
Domnul consilier Costache Robert: Aviz favorabil. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, discuții?  
Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul Muscalu am înțeles că pleacă în concediu. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Se votează online. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian:  V-a lămurit. Se votează online. Dacă mai 

sunt alte discuții? Dacă nu, cine este pentru? Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Acesta nu trebuia să fie vot secret?  
Domnul președinte de ședință Damian Marian:   Așa cum ați fost informați stimați colegi 

sunt și 3 informări, dacă ați… Da, o să vorbim despre el și la diverse, revenim asupra proiectului 12, 
cu numărul 12 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre nr.253/21.08.2023 privind constituirea 
Structurii Comunitare Consultative privind activitatea de prevenire a separării copilului de 
familie și aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a acesteia.”, s-a propus 
acolo ca membru în această comisie să fie doamna Gigica Peptănaru, vom trece la vot după care 
vom supune la vot proiectul cu această propunere . Vă mulțumesc.  

Domnul consilier Muscalu Ionel: Păi și cât votăm nu putem să trecem la diverse? 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Domnul Damian Marian. 
Domnul consilier Cioacă Ionuț: Să ne spuneți și cum se votează, se taie, se încercuie? 
Domnul președinte de ședință Damian Marian:    Prin încercuire. 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Cum a fost și până acum, prin încercuirea 

numărului curent din dreptul persoanei pe care o votați. Domnul Bușcu, domnul Costache, doamna 
Sîrbu Adelina, domnul Muscalu. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Dar pe ce criterii ne strigă? 
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Din procesul verbal anterior al ședinței. 

Doamna Peptănaru, domnul Funieru, domnul Ioniță Ciprian, domnul Câinaru Codruț, domnul Ion 
Marian, domnul Țigănilă, domnul Măroiu Marian, domnul Cioacă Ionuț, domnul Andrei Săndel se 



pregătește, doamna Nichita Tereza, doamna Săndulescu Petronela, domnul Gâdea, domnul 
Nicorescu Gelu. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Deci aveți o pâine de la Vetovo acolo când ieșiți, luați cu 
sare. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Domnul Daut. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Vedeți că bulgarii au adus și sare.  
Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Votul s-a încheiat, comisia de numărare a 

voturilor.  
Domnul președinte de ședință Damian Marian:  Invit comisia de numărare a voturilor să-și 

exercite atribuțiile. Vă mulțumesc, domnule președinte vă rog să ne anunțați  rezultatul votului deși 
este previzibil dar așa trebuie să procedăm. 

Domnul consilier Țigănilă George: Din 19 consilieri prezenți, 18 au fost pentru, 1 împotrivă. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian:   Din 19 voturi exprimate, 18 au fost pentru 

și 1 împotrivă? 
Domnul consilier Daut Adrian – Ioan: 18 au fost valabile și unul a fost anulat. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Numai puțin, vă rog, vă rog să nu mai luați 

cuvântul, să nu vorbim unii peste alții. 
Domnul consilier Țigănilă George: Din 19 voturi, 18 valabile și unul a foat anulat. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Am înțeles, bun, 18 pentru și unul anulat. 

Deci propunerea a fost votată, acum vă supun votului dumneavoastră, a fost o ședință mai lungă și 
îmi cer scuze pentru asta dar ați văzut că am avut multe pe ordinea de zi, este ultimul vot, supun 
proiectul la vot cu propunerea să facă parte doamna consilier Gigica Peptănaru, cine este pentru? 
Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a trecut cu unanimitatea votului. Trecem la 
informări, sunt convins că le-ați studiat, dacă la diverse sunt luări de cuvânt. Vă rog domnule 
consilier Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, aș vrea să vă aduc la cunoștință o 
problemă care este cea mai arzătoare din Giurgiu și aici mă refer la cei care circulă cu trotinetele, 
mai multe sesizări de la cetățeni au apărut pentru că au început să devină cu adevărat un pericol 
public dar în multe orașe din România am înțeles că deja s-a reglementat situația cu aceste mijloace 
de deplasare. Și Giurgiu ar trebui să se înscrie în această notă pentru că sunt din ce în ce mai mult 
folosite și să avem…. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă îmi permiteți, avem probleme numai cu trotinetele 
electrice sau și cu mopedele electrice și moticicletele care le ambalează? M-am gândit în sensul 
acesta, le-am scris unor cetățeni nu mai devreme decât ieri, probabil că ați văzut și dumneavoastră 
că sunt mulți cetățeni indignați și le-am propus să facă o sesizare, o petiție, nu neapărat stau în 
această petiție, am vorbit deja cu domnul Tache de la circulație și propunerea mea este ca în prima 
ședință să discutăm interzicerea circulației mopedelor pe anumite sectoare de drum și pe alte 
sectoare de drum interzicerea acestor mijloace de transport într-un interval orar, mai ales noaptea și 
în sărbătorile legale cu rute alternative bineînțeles pentru conducătorii acestor vehicule. Cum vi se 
pare? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Da, este ok. Ar trebui să studiem totuși ce au făcut și 
celelalte orașe, poate ne inspirăm. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: O să vă dau o copie, că și eu chiar înainte de ședință, nu 
este nimic organizat, mi-am luat referințe. 

Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă rog să faceți liniște pentru a putea auzi 
orice luare de cuvânt. Mulțumesc! Domnul Muscalu. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Cu oarecare teamă. 
Domnul președinte de ședință Damian Marian: Nu, v-am dat cuvântul așa cum se dă. 



Domnul consilier Muscalu Ionel: Trebuia să îmi dați de la început, primul pentru că aveam 
exact același subiect, vă arăt că este scris. Deci mă bucur foarte mult că nu contează pe care parte 
stăm că problemele sunt același și e clar că pe șoselele acestea noi, foarte bine făcute de primărie 
sunt foarte mulți tineri care le încearcă și le încearcă mai ales după ora 11-12:00 noaptea când 
motoare modificate pe motociclete cu diverse tonalități, verificate și alte lucruri de genul acesta 
deranjază populația mai ales că vremea a fost destul de caldă, lumea a stat cu geamul deschis și nu 
puteai nici să aerisești în casă de zgomot și de fum. Așa că este foarte bună intenția domnului 
primar de a opri astfel de mopede, motociclete, alte nereguli am văzut de asemenea foarte multe 
care nu cred că sunt doar zgomotoase ci și periculoase pentru circulație. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar să nu se înțeleagă că toți conducătorii acestor 
mijloace de transport sunt teribiliști. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Eu spun doar că deranjază în general și că sunt foarte multe 
critici la adresa conducerii primăriei pentru acest lucru, de parcă primăria poate să facă sau să nu 
facă niște lucruri. Putem doar să propunem în consiliul local și vom vedea că și ceilalți consilieri 
votează sau nu niște măsuri împotriva acestora. Da trebuiesc luate măsuri ca să fie mai multă liniște. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Garda Naționala de Mediu vine și măsoară chiar dacă 
are și o tobă spartă ca să ridice certificatul. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Pe de altă parte vroiam să aduc în atenția tuturor și un alt 
subiect care cred că este foarte important pe ordinea zilei, foarte știri naționale privesc consumul de 
droguri că a devenit cât se poate de periculos pentru majoritatea populației tinere și vedem că 
accidentele care se fac și nu numai accidentele dar în Giurgiu aproape nu există zi fără știre în care 
un consumator de droguri a fost oprit de către Poliția Rutieră și l-a descoperit în urma testului că a 
are un astfel de lucru. Eu cred că și noi ar trebui să implicăm ca și consilieri locali, ca și primărie 
alături de școli și să vedem ce putem face poate și cu cei de la Anti drog să facem niște campanii și 
cu alte lucruri de genul acesta și cred că în cel mai scurt timp ar trebui să producem evenimentul, o 
foaie de parcurs pentru a conștientiza ce înseamnă acest fragel pentru a conștientiza pe tinerii elevi, 
tinerii cetățeni că este un mare pericol. 
      Domnul președinte de ședință Damian Marian: Vă mulțumesc, dacă mai sunt alte luări de 
cuvânt? Dacă nu vă mulțumesc pentru răbdarea cu care ați abordat această ședință, declar ședința 
închisă. Vă mulțumesc! 

  
Ședința se încheie la ora 15:38. 

P R E Ș E D I N T E,                                                   SECRETAR GENERAL,  
  Damian Marian                                                                BăiceanuLiliana 

Întocmit 
Popa M. 

Ionete A. 
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